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Jaarverslag 2024 Stichting Dorpsraad Opperdoes  

Vastgesteld door de dorpsraad op 15 januari 2025. 

De Stichting Dorpsraad Opperdoes is statutair opgericht op 28 oktober 2020 en ingeschreven bij de 

Kamer van koophandel onder nummer 80753582 

Dit jaarverslag betreft de periode van 1 januari t/m 31 december 2024. 

Met het jaarverslag wordt voldaan aan een wettelijke en statutaire verplichting van de stichting. 

Het jaarverslag wordt na vaststelling door het bestuur van de dorpsraad gepubliceerd en dient ter 

informatie van de bewoners van Opperdoes, het bestuur van de gemeente Medemblik en andere 

betrokken partijen. 

 

Bestuurszaken 

Op 1 januari 2024 bestond het bestuur uit zeven leden, waarvan drie dagelijks bestuur (voorzitter, 

secretaris en penningmeester) en vier algemeen bestuursleden. Hieronder de mutaties in 2024. 

 

Dagelijks bestuur: 

Piet Boersma (voorzitter 2020); heeft op 30 oktober 2024 zijn voorzitterschap beëindigd en is 

aansluitend benoemd tot bestuurslid.  

Kees Zwaan (penningmeester 2020) is op 30 oktober 2024 herkozen voor een 2e termijn van 4 jaar. 

Dirk Jan Vos (secretaris 2022), bezig aan 1e termijn tot 2026. 

Vanaf 30 oktober 2024 tot 1 januari 2025 bestaat het dagelijks bestuur uit Kees Zwaan en 

Dirk Jan Vos. 

Tijdens de besloten dorpsraadvergadering van 13 november 2024 is Annette Druijf-Vijn benoemd tot 

voorzitter van de dorpsraad, effectief per 1 januari 2025. 

 

Algemeen bestuur: 

Daniëlle Schoonderwoerd (2022); heeft op 11 juli 2024 haar bestuursfunctie beëindigd. 

Peter van der Heiden is op 4 september 2024 benoemd tot bestuurslid.  

Ton Broedersz (2020) is op 27 november 2024 herkozen voor een 2e termijn van 4 jaar als 

bestuurslid. Ton heeft vanaf 4 september tot het einde van 2024 de functie van voorzitter tijdens de 

vergaderingen op zich genomen.  

Bastiaan Reuvers (2022) heeft op 12 december 2024 zijn bestuursfunctie beëindigd.  

Overige bestuurszaken: 

Tijdens de dorpsraadvergadering van 27 november 2024 heeft Lex Salverda zich op voordracht van 

Ton Broedersz voorgesteld aan de dorpsraad als kandidaat-bestuurslid; te benoemen op de 

eerstvolgende dorpsraadvergadering 15 januari 2025. 

Commissies 

- Website ontwikkeling en onderhoud: Danielle Schoonderwoerd (bestuurslid tot 11 juli) en Peter van 

der Heiden (commissielid tot 4 september, daarna doorgegaan als bestuurslid).  

 

Vergaderingen 

Het bestuur van de dorpsraad kwam in 2024 negen keer bijeen in vergadering, waarvan zeven keer 

met publiek en 2 besloten vergaderingen. De publieke vergaderingen van de dorpsraad werden goed 

bezocht door dorpsgenoten, gemeenteraadsleden, waarbij de burgemeester, wethouders en de 

kernconsulent regelmatig aanschoven.  
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Onderwerpen waar de dorpsraad zich (vooral) mee bezig hield 

Onderstaande onderwerpen geven uitvoering aan de in 2022 vastgelegde kernvisie en 

leefbaarheidsplan voor Opperdoes.  

• Wonen, waaronder:  

- Soppediep (VBM-ontwikkeling) 

- Voormalige zuurkoolfabriek (Kuin BV));  

- ’t Landje (beroepszaak in verband met bestemming seniorenwoningen en sociale huur) 

- er was frequent en goed contact met de afdeling gebiedsontwikkeling van de gemeente 

Medemblik. 

• Supermarkt (Vomar), inclusief de mogelijkheid van woningbouw boven de supermarkt en op 

aangrenzende grond gekocht door Vomar. 

• Voorzieningen, zoals dorpshuis, verenigingen, ouderenzorg, recreatie. 

Het project ‘Samen in Opperdoes’, waarover hieronder meer. 

• Jeugd en jongeren in samenwerking met opbouwwerk Medemblik 

• Welzijn, waaronder sociale veiligheid, milieu en duurzaamheid (duurzaam Medemblik). 

o.a. aandacht voor afvalzorg (vuilcontainers); orde en veiligheid tijdens de jaarwisseling 

• Communicatie via website en dorpskrant: de dorpsraad publiceerde in 8 van 11 edities van 

de dorpskrant met de rubriek ‘Waar is de dorpsraad mee bezig?’ 

• Project herinrichting provinciale wegen N239/N240, met daarin de voor Opperdoes zo 

belangrijke omleiding van agrarisch verkeer en het onderzoek naar de toekomst en veiligheid 

van de fiets- en voetgangers oversteek Oosteinde-Medemblikkerpad. 

Hierbij werd samengewerkt met de stadsraad Medemblik en de dorpsraad Twisk onder 

penvoering van de dorpsraad Opperdoes. 

• 380 KV hoogspanningstraject (Tennet); inspraak tracé bepaling in samenwerking met 

dorpsraad Twisk (penvoering dorpsraad Twisk). 

• Afgevaardigden van de dorpsraad participeerden in de volgende activiteiten van de 

gemeente Medemblik: 

- Omgevingsvisie Medemblik met deelname aan de reflectiegroep; 

- Gemeentelijk verkeers- en vervoersplan; 

- Duurzaam Medemblik met de Regionale Energie Strategie (RES) en het Westfries 

Beleidskader wind – en zonne- energie; bijeenkomsten met de kernraden over de 

energietransitie; 

- Overleg met de kernconsulent, dorpsraden en stadsraad van de gemeente Medemblik. 

‘Samen in Opperdoes’ (eerder genoemd als ‘Opperdoes vitaal’) 

Hieronder een citaat uit de aankondiging van de eerste bijeenkomst op 13 mei 2024 in de grote 

zaal van dorpshuis ‘De Torenschouw’ te Opperdoes. Er was een tweede bijeenkomst op 23 

september 2024. Beide bijeenkomsten werden goed bezocht en er zijn vele initiatieven uit 

ontstaan die in 2025 een vervolg krijgen. 

‘Opperdoes vitaal, nu en in de toekomst! 

Een initiatief van de Dorpsraad Opperdoes, Omring, De Woonschakel en Gemeente Medemblik. 

Wat is onze doelstelling? Inwoners van Opperdoes op een plezierige manier met elkaar in contact 

brengen, zodat we elkaar in de toekomst nog steeds weten te vinden. 

Waarom deze doelstelling? In een snel vergrijzende samenleving wordt naar elkaar omzien steeds 

belangrijker. Er voor elkaar zijn geeft een fijnere samenleving en een positief gevoel van welzijn’ 

Hoe willen wij dat realiseren? 
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Door alle inwoners van Opperdoes dichter bij elkaar te brengen, door elkaar te kennen, en samen 

leuke dingen te doen’.  

Voor meer informatie over ‘Samen in Opperdoes’ wordt verwezen naar de website 

www.sameninopperdoes.nl, die ook een koppeling heeft met de website van de dorpsraad. 

 

Onderstaande onderwerpen vroegen in 2024 extra aandacht van de dorpsraad: 

- Recreatiepark Dormio (voorheen Klein Giethoorn) 

Het ging hierbij om de handhaving door de gemeente Medemblik van het bestemmingsplan 

‘Klein Giethoorn’ (2015), waarin o.a. is vastgelegd dat de entree van het park zal worden 

verplaatst naar de Almereweg via de nieuwe straat De Waid. Hierbij zou de entree via het 

Oosteinde worden afgesloten voor gemotoriseerd verkeer. Bouwverkeer via Oosteinde zou 

moeten worden verboden en via goede bebording naar de ingang De Waid leiden. Ook heeft de 

dorpsraad de gemeente Medemblik verzocht om omnummering van het adres Oosteinde naar 

De Waid. Zodat navigatiesystemen bezoekers en bezorgdiensten ook via De Waid leiden. 

Bewoners van de buurten Oosteinde en Zwartepad spraken in de dorpsraad hun zorgen uit naar 

de aanwezige gemeenteraadsleden vanwege het niet handhaven door de gemeente van 

bovengenoemde zaken. Dit resulteerde in een zgn. motie ‘Vreemd’ tijdens de gemeenteraad van 

26 september 2024, die unaniem door de gemeenteraad werd gesteund. Wethouder en 

portefeuillehouder Jeroen Broeders kreeg hiermee opdracht van de gemeenteraad om 

bovengenoemde zaken voor Dormio te handhaven.  

Ca. 20 buurtbewoners en bestuursleden van de dorpsraad waren tijdens de 

gemeenteraadsvergadering op 26 september aanwezig op de publieke tribune om de motie te 

ondersteunen; en met succes! 

 

- Plan Soppediep 

Het Soppediep is een perceel van ca. 10 ha, grenzend aan de kom van Opperdoes en de 

Almereweg. Dit terrein behoort tot het Beschermd Provinciaal Landschap (BPL) ‘Abbekerk en 

omgeving’. Het perceel is gekocht door VBM-projecten met het doel om hier 200 woningen te 

bouwen. Vanuit de kernvisie ondersteunt de dorpsraad het initiatief voor woningbouw. De 

gemeente Medemblik staat er ook positief tegenover. Woningbouw in een BPL-gebied kan alleen 

mogelijk zijn met toestemming van de Provinciale Staten van Noord-Holland. De dorpsraad heeft 

op 11 juni schriftelijk en op 17 juni en op 25 november 2024 mondeling, door middel van 

inspraak in de commissie Ruimte van de Provinciale Staten van Noord-Holland het belang van het 

project Soppediep voor de toekomst en leefbaarheid van Opperdoes benadrukt. Op 2 juli 2024 

ontving het dagelijks bestuur van de dorpsraad op de locatie Soppediep een de commissaris van 

de koning Arthur van Dijk met een delegatie van gedeputeerde staten van Noord-Holland en de 

gemeente Medemblik tijdens een werkbezoek. Besluitvorming wordt in 2025 verwacht. 

 

- Project herinrichting N239/N240 

In 2024 werd de dorpsraad evenals in 2023 door de provincie Noord-Holland betrokken bij de 

planfase. Binnen het project speelde nog een onderzoek in verband met het gebruik en de 

veiligheid van de fiets en voetgangersoversteekplaats Oosteinde-Medemblikkerpad.  

De dorpsraad Opperdoes zocht hierbij samenwerking met de stadsraad Medemblik en de 

dorpsraad Twisk. Het belang van het project voor Opperdoes is vooral de omleiding van agrarisch 

verkeer uit de bebouwde kom en het behoud van het Medemblikkerpad. Omdat de realisatie van 

het bovengenoemde in de tweede fase van het project omstreeks 2030 pas gerealiseerd zal 

http://www.sameninopperdoes.nl/
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worden heeft de dorpsraad actief gepleit om het agrarisch verkeer al eerder om te leiden door 

tijdelijk langzaam verkeer toe te staan op een deel van de route N239/N240, maar dit voorstel 

heeft het vanwege de verkeersveiligheid helaas niet gehaald. Met de kernraden Twisk en 

Medemblik blijft de dorpsraad Opperdoes in gesprek om zoveel mogelijk overlast van het 

project, ten gevolge van onvermijdelijke en langdurige verkeersomleidingen te voorkomen en de 

bewoners tijdig te informeren en wensen van de bewoners kenbaar te maken aan de 

projectorganisatie. De provincie Noord-Holland heeft een omgevingsmanager benoemd voor de 

communicatie en daar is nu een goede samenwerking mee opgezet. 

Op 19 november organiseerde de provincie Noord-Holland een inloopavond voor het project in 

het dorpshuis De Torenschouw. Deze inloop werd goed bezocht.  

 

- ‘Oud op Nieuw’ 2024/2025 

Vorig jaar is de jaarwisseling volgens de gemeente Medemblik goed verlopen dankzij een nieuw 

initiatief met muziek, vuurkorven en een barbecue op de Gouw. Helaas is hier dit jaar geen 

vervolg op gekomen, ondanks herhaalde oproepen van de dorpsraad via de dorpskrant. 

Tenslotte was er in november praktisch nauwelijks tijd om bij de gemeente Medemblik nog een 

vergunning voor een evenement aan te vragen. Uiteindelijk was een jongere in Opperdoes bereid 

met opbouwwerk van de gemeente Medemblik samen een nieuw voorstel uit te werken. De 

dorpsraad heeft via de dorpskrant en door persoonlijke contacten nadrukkelijk een verzoek aan 

alle bewoners gedaan om Oud en Nieuw gezellig en feestelijk te laten verlopen en alvast na te 

denken over hoe volgend jaar in samenwerking met opbouwwerk Medemblik een mooi feest 

voor jong en te organiseren! De les die we er met elkaar uit kunnen trekken is dat er veel eerder 

moet worden begonnen met de organisatie om alles goed te kunnen regelen. De beste timing 

hiervoor is direct na de zomervakantie. De dorpsraad ziet zich niet als initiatiefnemer, maar zal er 

wel op toezien dat volgend jaar omstreeks september jongeren contact op gaan nemen met 

opbouwwerk van de gemeente Medemblik om tot een mooie invulling van de Oud op Nieuw 

viering in Opperdoes te komen. Op enkele kleine incidenten na is de jaarwisseling 2024/2025 

opnieuw goed verlopen en dit geeft hoop op een goed vervolg.   

 

Dirk Jan Vos 

Secretaris 

15.01.2025 


